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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Lantos Lajos Csaba, energiaügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Meddig kell még várni a tiszta ivóvízre Szigetváron?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

 

2023  tavaszán  a  K/2949  számú,  „Mikorra  várható  az  ivóvíz-ellátás  helyreállítása  Szigetváron”
valamint a K/3118 számú „Hány napot ért átmeneti időszak alatt a Belügyminisztérium?” címen
beadott  írásbeli  kérdéseimben  már  két  alkalommal  is  felhívtam  a  figyelmet  a  Szigetváron
tapasztalható szennyezett ivóvíz problémájára, mivel a város számos utcájában barnára színeződött,
kellemetlen szagú, zavaros víz folyik a csapokból. Kérdéseim elsősorban arra vonatkoztak, ami a
helyben  élőket  leginkább  érdekli:  mikor  áll  helyre  az  ivóvíz-szolgáltatás  és  hogyan  kívánnak
kárpótlást  nyújtani  azoknak,  akik  bár  továbbra  is  teljes  árat  fizetnek  a  szolgáltatásért,  mégsem
jutnak használható vízhez a csapokból.

Bár a Belügyminisztérium érdemben nem válaszolt a feltett kérdésekre, de azért mégis meglepő,
hogy V. Németh Zsolt államtitkár úr 2023. július 12-én kelt, ebben a témában írt levelében úgy
fogalmazott, hogy korábban nem értesült a problémakörről és csak a nyár folyamán kereste meg az
ügyben  az  Építési  és  Közlekedési  Minisztériumot,  mely  megerősítette  az  értesüléseket  és  arról
biztosította,  hogy  már  keresik  a  megoldást.  Tájékoztatása  szerint  a  pótmunkák  fedezete  a
Támogatási  Szerződésen  belüli  átcsoportosítással  biztosítható,  a  javítási  munkálatok  elvégzése
pedig tíz hetet vesz igénybe és 2023 kora őszén megszűnhetnek a vízminőségi problémák.

Annak ellenére azonban, hogy a megjelölt tíz hetes időszak eltelt, a helyben élők nem tapasztaltak
javulást az ivóvízellátásban. 

A fentiekre tekintettel kérdezem tisztelt Miniszter Urat:

1. Mi akadályozza hónap óta a vízminőségi problémák elhárítását?



2. Meddig kell még várni a tiszta ivóvízre Szigetváron?

3.  Hogyan  kompenzálják  az  itt  élőket  azért,  hogy  a  használhatatlan  vízért  teljes  árat  fizetnek
hónapok óta? 

 

Várom válaszát, tisztelettel

dr. Tóth Bertalan
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